
1049486

CRI @rivm.nl

5.120 A ESEI 5.1.2 @rivm.nl];

Sent Fri 1/22/2021 4:50:36 PM

Subject: RE: Aantal mensen met medisch indicatie tussen 18-59

Received: Fri 1/22/2021 4:50:37 PM

Tuurlijk houden we jullie op de hoogte.

De ptngroepen die hier mogelijk onder vallen (criteria worden nog nader bepaald en ook nog aan GR voorgelegd)
zal het voorstel zijn dat de medisch specialist een rol krijgt in het informeren van de specifieke ptn. De precieze

route, en ook waar en wie vervolgens vaccineert, zal nog uitgewerkt moeten worden. Voor vaccinatie met mRNA

vaccins zal dit dus niet via de HA gaan.

mbt aantallen kom ik via andere route bij je op terug.

Groet,

From: [ICSE EXE ev i>

Sent: vrijdag 22 januari 2021 17:36

@rivm.nl>;

@rivm.nl>; @rivm.nl>

Subject: RE: Aantal mensen met medisch indicatie tussen 18-59

Onderstaande gele zin is een aanname? Of al bevestigt en bekend?

Willen jullie ons goed op de hoogde houden? DANK!

En 1 mio is ook minder dan 1,8 mio, fijn toch?

Groet

5.1.2e

From: JEEMe ivm.0>
Sent: vrijdag 22 januari 2021 17:21

arivm.nl>;

rivm.nl>

Subject: RE: Aantal mensen met medisch indicatie tussen 18-59

+eIEE

We nemen deze groep mee met de scenario’s die we uitdenken. Gezien het forse verhoogde risico van deze

specifieke patiéntengroep en de verwachting dat zij een mRNA-vaccin zouden moeten krijgen en geen AZ (en de

kans dat de huisartsen niet zo goed weten wie deze specifieke patiénten zijn, tdi LL
, moeten we even goed kijken wat de juiste route

is.

BE s hier ook goed bij aangehaakt en heb ik hier uitgebreid over gesproken. Zodra je een idee hebt

van de omvang van deze groep, dan hoor ik het graag want dan kunnen we vast voorsorteren en kijken naar de

mogelijke opties.

Groet,



1049486

Strategie- en Beleidsteam Infectieziektebestrijding - RIVM

T: 030

M: 06-

Werkdagen:

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 (interme postoak [Ed
3720 BA Bilthoven

Sent: vrijdag 22 januari 2021 16:03

@rivm.nl>

@rivm.nl>;

@rivm.nl>;

Subject: Aantal mensen met medisch indicatie tussen 18-59

geste IEEE
... uit de dagafsluiting:

In de bijlage kan je zien dat de schattingen van het aantal 18-59-jarige met een medische indicatie NIET 1,8 mio,
maar 1 mio. (Tabel 5) is.

Dit is nog niet met extern gecommuniceerd.Ni
dit al wel.

Als je nog andere ziekten wil meenemen dan die In de griepvaccinatie, dan wordt het wet weer meer. Dat is ook de

reden waarom we nog niet officieel de 1,8 hebben corrigeert.

Als je 1 mio. deelt door 5000 HA praktijken dan kom je op 200 patiénten prikken. Dat is dus niet veel. Sub-selecties

van bepaalde ziekten heeft nauwelijks effect op de snelheid, zo ons inschatting. De HIS-en kunnen geen subselectie

van ziektengroepen uitvoeren. Punt. En aanpassen van het HIS is lastig en gaat ten kosten van evtl. zinvollere

andere functionaliteiteisen die we cok van de HISen moeten vragen.

Jouw idee, om evtl. op en andere manier aan een specifieke groep mensen met een bepaalde ziekte te komen

(zorginstellingen die zorg levert aan deze specifieke groep mensen) is wel heel slim natuurlijk. Dat staat dan buiten

HIS en HA-traject.

Of de HA wel of niet een mRna vaccin kan gebruiken om thuiswonende mensen met een med. indicatie te

vaccineren kan ik trouwens niet beantwoorden omdat ik niet weet wie moderna krijgt. Dit puzzel ligt nu bij IEEE
De HA vinden het werken met Moderna trouwens lastig en Pfizer doen ze zeker niet.

Groet

PS: Mooi is ook dat je aan Tabel 4 kan zien hoe groot de groepen per ziekte en leeftijd zijn.
PPS: Dank aan BEY die al het cijfer uitzoek werkt samen met het Nivel heeft gedaan!

rom: INEKECHNSent: vrijdag 22 januari 2021 13:44

To:IEEBEEiv
Subject: 20210222-Schatting aantal med indicatie griepvaccinatie Nivel v3 voor RIVM.xlsx

olEEEN

Goed dat jij ff op papier zet waar de HISen per week aan (moeten) werken.


